

FORENINGEN RIO MIRA

A-gruppemøde som fællesmøde med Gruppen for Fysisk Planlægning (GfFP) – den 6. marts 2019,
kl. 15.00-17.30

Sted: Frederiksborggade 46, 2.th., 1360 København K

Deltagere: Ole K. (A-gruppen og Ad hoc gruppen)(OK), Hans Kristian (Byggegruppen og Ad hoc gruppen) (HKO), Karin R (Byggegruppen, Ad hoc gruppen og Optagegruppen)(KHR), Louise (Landskabsgruppen og A-gruppen)(LE), Erling (IT-gruppen) (EK), Birthe (A-gruppen og Optagegruppen)(BDP), Helle K.F. (Inventargruppen) (HKF), Nils (A-gruppen) (NC) og Jørgen L. (A-gruppen)(JL)

Afbud: Karin WT (kulturgruppen og IT-gruppen)(KWT)

Dagsorden:

1. Valg af mødeleder og referent
2. Gensidig orientering
3. Forberedelser til næste fællesmøde i april
4. Næste møde for denne gruppe
5. Eventuelt

Referat nr. 33 – vedtagelser er anført med *kursiv*

Ad. 1	Valg af mødeleder og referent OK indledte med at begrunde indkaldelsen til dette møde med Foreningens situation omkring byggerier, fælles forberedelse af Fællesmødet samt en del gengangere blandt mødedeltagerne. <i>Som mødeleder valgtes OK og som referent valgtes JL</i>
Ad. 2	Gensidig orientering <u>Ad hoc gruppen:</u> HKO orienterede om arbejdet i gruppen og om, hvorledes den portugisiske arkitekt i Danmark havde svigtet, hvorfor han ikke fremover kan benyttes. Claus O. har i dag sendt en rykker til Ark. Miguel Peixinho i forlængelse af den seneste henvendelse. <i>Det oprindelige brev samt rykkeren sendes til hele gruppen (A-gruppe+GfFP).</i> Det er et problem for gruppen, at de hele tiden mangler svar fra vore samarbejdspartnere i Portugal. Måske skal der skiftes advokat!!! <i>OK og HKO mødes umiddelbart efter april-fællesmødet i Portugal og foranstalter møde med ny advokat og en anbefalet entreprenør for sondering af mulighederne for samarbejde.</i>

KHR kontakter Den danske Ambassade i Lissabon om mulig hjælp omkring den kommunale byggesagsbehandling i Portugal.

Byggegruppen: Jørgen F. undersøger mulighederne for automatisk lukning for vandet ved utætheder i rørføringen. Endvidere undersøges driften af cirkulationspumperne i varmeanlæggene.

JL fortalte at Alzira p.t. sender et billede af vandmåleren hver uge, således at han kan følge med i om vandforbruget pludselig stiger uforholdsmæssigt meget.

HKO medbringer ved april-besøget vridere til indvendig låsning af yderdøre i Porcos og monterer disse. Samtidig ser han på mulige måder at overdække udendørsområdet ved køkkenet i Porcos og hvordan der kan tættes for vandgennemtrængning ved skorstenen.

Planerne for belægning, hegn, låge og bæk ved boldbanen genoptages ved besøget.

Inventargruppen: HKF fortalte at arbejdet omkring møblering af det nye fællesareal i Porcos snarest vil blive igangsat.

Optagegruppen: Der har meldt sig mange nye gruppemedlemmer, måske unødigt mange?!?

Mødet var enigt om, at gruppen har mandat til at afvise nye foreningsmedlemmer, såfremt de ikke passer ind i foreningens målsætning. Da foreningen ikke er offentlig, har man ikke en automatisk ret til at blive optaget, hvis man ønsker det.

Det kan f.eks. være et krav, at man har været på en intro tur derned forinden optagelse/indmeldelse.

Landskabsgruppen: LE fortalte om den afviklede arbejdslejr i efteråret og orienterede om at Alda er blevet gift og er flyttet, hvorfor Oliveiros har overtaget hendes arbejde i Kildedalen.

En ide var også, at man måske kunne lave et kursus/arbejdslejr omkring istandsættelse af et hus på skift – ideen er hermed videregivet.

IT-gruppen: EK berettede om flytningen af vores hjemmeside til en anden server, hvilket bevirkede en midlertidig nedlukning af vores hjemmeside, men alt kører nu igen. Ved næste besøg på farmen undersøger EK mulighederne for bedre internet med de muligheder det portugisiske televæsen nu stiller til rådighed. Der kommer formentlig ny computer på kontoret i løbet af april.

Der blev endvidere talt om elektronisk mulighed for arkivering. *EK skriver til arbejdsgrupperne omkring deres ønsker (kravsspecifikation) til arkivsystemet incl. søgemuligheder.*

Økonomi for grupperne: JL udleverede oversigt over gruppernes budgetter for 2019 incl. evt. overførsler fra 2018.

FORENINGEN RIO MIRA

Ad. 3	Forberedelser til næste fællesmøde i april Fællesmøde den 6.4.2019 kl. 15.00 afholdes på Kulturstationen i Vanløse, Frode Jacobsens Plads 4, 1 sal, 2720 Vanløse. <i>Materialer, som skal medsendes indkaldelsen til mødet, skal være OK i hænde senest den 20.3.2019.</i> <i>OK orienterer gruppeformændene om indsendelsesfristen pr. mail.</i> <i>Erling har accepteret at være dirigent.</i> <i>Louise og Nils modtager ikke genvalg til A-gruppen. Der fremkom navne på forskellige emner til gruppen – de kontaktes.</i> <i>Næste Fællesmøde blev fastlagt til 23.11.2019</i>
Ad. 4	Næste møde for denne gruppe Der var stor tilfredshed med mødet blandt deltagerne. <i>Det blev vedtaget at lave et tilsvarende møde forud for efterårsfællesmødet – det blev fastlagt til 23.10.2019 kl.15.00 hos Birthe.</i>
Ad. 5	Eventuelt Intet
	JL 10.03.2019